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Protokół nr 40/2021                                                                                                                             

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 23 listopada 2021 r. 

 

          Posiedzenie Komisji Budżetowej odbyło się w formie zdalnej, tzn. w formie 

wideokonferencji. Przewodniczący Komisji Budżetowej oraz pozostali członkowie łączyli się 

za pomocą programów CISCO Webex oraz eSesji.  

Posiedzenie zdalne Komisji Budżetowej trwało od godz. 18.19 do godz. 18.25.                                                                     

Posiedzeniu  przewodniczył radny Jacek Kasprzyk przewodniczący Komisji.  

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia Komisji Budżetowej obecnych 

było 7 członków Komisji (radni: Jacek Kasprzyk, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna 

Łęgowik, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pytlik i Małgorzata Wilkos).  

Obecność członków Komisji Budżetowej została potwierdzona poprzez odczytanie listy 

obecności przez przewodniczących Komisji. Każdy radny, którego wizerunek był widoczny 

podczas wideokonferencji, potwierdzał osobiście swoją obecność wypowiadając słowo 

„obecny/a”. 

W posiedzeniu uczestniczyli również radni przewodniczący pozostałych komisji: Marek 

Kawa przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Edward Odelga przewodniczący Komisji 

Infrastruktury, Anna Tabisz przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury, Elżbieta Bień 

przewodnicząca Komisji Społecznej i Zdrowia oraz Tomasz Wróbel przewodniczący Komisji 

Sportu i Turystyki. 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.    

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2022 rok 

(druk nr 1067) - opinia zbiorcza. 

2. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia:  

Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Jacek Kasprzyk wyjaśnił, iż zostaną 

odczytane opinie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2022 

rok (druk nr 1067).   

W pierwszej kolejności opinię Komisji Budżetowej odczytał przewodniczący Komisji 

radny Jacek Kasprzyk. Opinię Komisji Rewizyjnej przedstawił przewodniczący Komisji 

radny Marek Kawa. W dalszej kolejności opinię Komisji Infrastruktury odczytał 

przewodniczący tej Komisji radny Edward Odelga. Radna Anna Tabisz zapoznała obecnych 

z opinią Komisji Edukacji i Kultury. Następnie radna Elżbieta Bień przedstawiła obecnym 

opinię Komisji Społecznej i Zdrowia. Jako ostatnią opinię do projektu uchwały na druku 

nr 1067 odczytał przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki radny Tomasz Wróbel. 

Komisja Budżetowa przystąpiła do głosowania i wydała następującą opinię zbiorcza. 
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Opinia zbiorcza 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 23 listopada 2021 r. 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2022 rok (druk 

nr 1067) 

Na podstawie § 4 ust. 5 uchwały Nr XXIX/507/16 Rady Miasta Opola z dnia 7 lipca 2016 r. 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, Komisja Budżetowa po zapoznaniu 

z opiniami komisji stałych Rady Miasta Opola, wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie 

projektu uchwały bez poprawek. 

Opinię zbiorczą podjęto 5 głosami za  (radni: Dariusz Chwist, Jacek Kasprzyk, Dariusz 

Nawarecki, Przemysław Pytlik i Małgorzata Wilkos), przy braku głosów przeciwnych 

i 2 głosach wstrzymujących się (radni: Sławomir Batko i  Anna Łęgowik). 

 

 

 

Do punktu 2. porządku posiedzenia:   

W punkcie sprawy różne przewodniczący Komisji Budżetowej radny Jacek Kasprzyk 

podziękował za udział w posiedzeniu oraz przypomniał o konieczności podpisania 

dokumentów przez przewodniczących komisji. 

              Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.    

 

                Przewodniczący Komisji Budżetowej 

                            Radny Jacek Kasprzyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                           

Teresa Muc 


